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гр. София,  22.03.2022 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Второ отделение 27 състав, 

в публично заседание на 22.03.2022 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Цветанка Паунова  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Цветанка Митакева, като разгледа дело номер 

11114 по описа за 2021 година докладвано от съдията, и за да се произнесе 
взе предвид следното: 

 След спазване на разпоредбите на чл. 142, ал. 1 ГПК, във връзка с чл. 144 от 

АПК, на именното повикване в 10.41 ч. се явиха: 

 

Страните-редовно призовани. 

 ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ  [фирма] чрез АДВ. Т. – редовно призован, се явява 

адв. Т., с представено пълномощно по делото. 

 ОТВЕТНИКЪТ ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НА ПАТЕНТНО ВЕДОМСТВО НА 

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ - редовно призован, се явява юрк. К., с представено 

пълномощно по делото. 

 ЗАИИНТЕРЕСОВАНАТА СТРАНА  [фирма] чрез АДВ. Г. – редовно 

призована, не изпраща представител.  

 СГП не изпраща представител. 

 

СТРАНИТЕ /поотделно/ - Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ намира, че не са налице процесуални пречки за даване ход на делото, поради 

което  

ОПРЕДЕЛИ: 

   ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО. 

СЪДЪТ констатира, че с протоколно определение от 22.02.2022 г. е уважил 

доказателственото искане на жалбоподателя и е допуснал разпит на четирима 

свидетели при режим на довеждане с показанията, на които ще се установяват 

посочените в жалбата обстоятелства. 

 

АДВ. Т. - Водим трима от допуснатите ни четирима свидетели. 



В залата се явява С. П. С. – 46 години, неосъждан. Служител на П. Ц. С.. 

СЪДЪТ предупреждава свидетеля за наказателната отговорност, която носи по чл. 290 

от НК за лъжесвидетелстване. 

Свидетелят С. обеща да говори истината пред съда. 

 

АДВ. Т. – Къде работите и от кога? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Работя в  [фирма] от лятото на 2016 г.  

АДВ. Т. – Какви са обобщено трудовите Ви задължения?  

СВИДЕТЕЛЯТ – Трудовите ми задължения се характеризират най-общо с оперативна, 

административна и международна дейност, обработване на цялата информация, 

канализиране по съответните звена в клуба. 

АДВ. Т. - Футболният клуб има ли собствен канал, чрез който да излъчва видове 

съдържания или платформа? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Да, имаме официален сайт, към него има платформа и посредством 

вече другите социални мрежи като YouTube, като Facebook, като Instagram, излъчваме 

собствена продукция като видео съдържание, което се изразява в пряко предаване на 

контролни срещи, пресконференции, различни събития, представяне и промотиране 

на спонсори, чествания за паметни дати, обявяване на договори за партньорство, общо 

взето такива неща и отделно правим видео клипове като репортажи, като филмчета за 

някакъв повод, за някакъв празник. Сега, напоследък беше за 1 март, както и 

чествахме 40 години от една велика победа на Ц., където беше направено тържество, 

беше заснето и направено като видео клип, което беше заснето и излъчено, наша 

продукция изцяло. 

АДВ. Т. – Известно ли Ви е дали се продават бири, носещи марката на Ц.? 

СВИДЕТЕЛЯТ - Не съм виждал бира с марката на Ц.. 

АДВ. Т. – Ученически принадлежности, дали се продават, носейки марката на Ц., 

емблемата на клуба? 

СВИДЕТЕЛЯТ - За ученически принадлежности мога да кажа, че сме продавали, в 

един момент имахме като промоционален пакет за първия учебен ден, раничка с 

различни такива неща като тетрадки, химикалки, пъзел, неща, които са в полза на 

децата. 

АДВ. Т. - Флагове продавате ли? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Флагове имаше, знамена, гривна, лятна шапка, зимна шапка, 

портмоне и всички ги обособявахме в една раничка и така се продаваше като 

комплект. 

АДВ. Т. - На стадиона известно ли Ви е да има музей на клуба? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Да, има клубен музей, спортен музей на славата в България, защото 

не участва само по футбол, а участват всички видове спортове с марката на Ц. през 

годините, както знаем Ц. е бил еталона и гордостта на българския спорт, така че той е 

много препълнен с трофей, с купи. 

АДВ. Т.,ОВ – А, посещаем ли е? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Да, посещаем е, има си уредник на музея, правят се различни 

събития, редовно се посещава от групи, от чужденци, водим официални делегации, 

когато играем международни мачове, деца от спорта, имаме партньорство от различни 

училища, дори час на класния да си го изкарат там, свободна форма и мисля, че добре 

се посещава и научава младите на много неща. 

АДВ. Т. - На стадиона на Ц. известно ли Ви е да са били организирани концерти? 



СВИДЕТЕЛЯТ - На мен ми е известно, но тогава не е било това дружество и не сме 

били ние на работа, мисля, че на някакъв изпълнител италиански, оперен певец, но е 

било 2016 г., 2015 г. 

АДВ. Т. - А след 2016 г. да Ви е известно да е имало организация по организиране на 

концерт?   

СВИДЕТЕЛЯТ – Имаше планове, почти сключен договор с Графа, всичко беше 

уредено, но предвид ковид пандемията и забраните за провеждането на маса събития, 

но си имаше уточнена дата, анонсирано от медиите, промоции, билети се пуснаха, но 

пандемията го осуети. 

АДВ. Т. - Други празненства да Ви е известно да са организирани на стадиона?  

СВИДЕТЕЛЯТ - Организирали сме много неща, които включват спомоществователи 

събития, приятелски мачове различни с другите клубове, имаше демонстрации на Ш. 

и т.н. Целият стадион беше зает в деня на юбилея в различни сектори, където в 

сектора имаше кът за маркетинг, за музей, отделно една изложба на флагове, на 

фланелки, на шалове, целият стадион беше зает с нещо, всеки нещо да покаже, да 

демонстрира и си беше като съпътстващи събития към юбилея. 

АДВ. Т. - Много ли хора присъстваха? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Например за тази експозиция, за която съм помагал директно, тя 

беше историята на Ц. през годините и посредством фланелки, шалове и флагове за два 

дена, доколкото зная от 8 до 10 хиляди души са минали да разгледат, говорим, че това 

е една обикновена музейна експозиция. 

АДВ. Т. - Други културни и развлекателни мероприятия да са провеждани на 

стадиона?  

СВИДЕТЕЛЯТ – Общо взето това всичко е свързано с футбола и покрай футбола. За 

съжаление стадионът не позволява да се разгънат други извън спорта събития, не мога 

да се сетя нещо конкретно. 

АДВ. Т. – Вие лично имате ли приятели, които да не са чували за Ц.? 

СВИДЕТЕЛЯТ - Нямам такива приятели. Имам приятели, които не знаят с конкретика 

успехите на Ц., но асоциацията, когато  видят емблемата на клуба, дори без да пише 

Ц., само по звездата и житните класове и трите звезди за шампионски титли, веднага 

знаят, че това е Ц.. 

АДВ. Т. -Имате предвид и приятели, които не се интересуват от футбол?  

СВИДЕТЕЛЯТ – Да, странични хора, с които контактувам, които не се интересуват от 

футбол, но когато ме видят с дреха или с нещо, като им покажа, веднага знаят, че е Ц.. 

АДВ. Т. - Нямам повече въпроси към първия свидетел. 

ЮРК. К. – Нямам въпроси към първия свидетел. 

Поради изчерпване на въпросите СЪДЪТ освободи свидетеля С..  

 

В залата се явява втория свидетел М. К. П. – 46 години, неосъждана, без дела и 

родство със страните.  

СЪДЪТ предупреждава свидетелката за наказателната отговорност, която носи по чл. 

290 от НК за лъжесвидетелстване. 

Свидетелката обеща да говори истината пред съда. 

 

АДВ. Т. – Къде работите и от кога?  

СВИДЕТЕЛКАТА – Работя в Професионален клуб Ц. от 2016 г. 

АДВ. Т. – Какви са основните Ви трудови задължения? 



СВИДЕТЕЛКАТА - Касиер счетоводител съм и основно контролирам приходите и 

разходите в клуба, паричния поток. 

АДВ. Т. - Запозната сте с основите пера на приходи и разходи? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да.  

АДВ. Т. - Да кажете основните приходи на клуба от какво се формират? 

СВИДЕТЕЛКАТА - Има два основни контрагента, онлайн магазина на Ц. и от 

рекламна дейност с другите контрагенти, защото имаме два основни. 

АДВ.Т. - От телевизионни права висок ли е размера на приходите? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, той заема голям дял от приходите на клуба. 

АДВ. Т. - Познато ли Ви е, дали клуба има собствено видео съдържание, което 

излъчва? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, има в YouTube канал, който е към платформата на Ц.. 

АДВ. Т. - Да кажете за онлайн магазина или  съответно в магазина на място, знаете 

ли някакви обувки продават ли се, предлагат ли се за закупуване? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, има обувки, които са брандирани с емблемата на Ц.. 

АДВ. Т. - Известно ли Ви е да се продава  бира или някакъв  вид минерална вода, 

която да носи емблемата на Ц.? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, има и бира и вода, които също са брандирани с емблемата на 

Ц.. 

АДВ. Т. - Клубът прави ли, организира ли някакви периодични издания, които да са 

достъпни за феновете, нещо, което да се издава, тип вестник, списание, брошура, 

клубът, когато има някакви събития, организира ли издаване например на периодично 

издание на вестник, списание, брошури?  

СВИДЕТЕЛКАТА – Да има, това са брошури, които примерно издавахме за 

Европейското участие на отбора, имаше такава брошура, също така има юбилейна 

книга, която е издадена. 

АДВ. Т. - Някакви по-детайлни брошури във връзка с мачове на отбора, периодично 

издават ли се? 

СВИДЕТЕЛКАТА –Периодично, това е брошурата, която се издаде, когато имаме 

Европейско участие на клуба. 

АДВ. Т. – Горе-долу какво съдържа тази брошура? 

СВИДЕТЕЛКАТА - Всички участници, всички, които играят в Европа, техните 

състезатели, техния треньор и кратко описание,  както и за нашия отбор, нашия 

треньор.  

АДВ. Т. - На стадиона, дали има музей, който е на Ц.? 

СВИДЕТЕЛКАТА - Да има, в него е събрана цялата история, всички титли, купи на 

клуба, както и на другите спортове, не само на футбола, медали, златни топки, въобще 

това е историята на клуба.  

АДВ. Т. - Дали в него се вижда емблемата на клуба? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, вижда се.  

АДВ. Т. - Много хора ли го посещават? 

СВИДЕТЕЛКАТА - Много е посещаем, бих казала, че има голям интерес от страна на 

чужденци, които идват и на мачове и посещават музея, деца от различни училища, 

които имат интерес, идват групово, посещават, има музеен уредник, който разказва на 

децата, на тях им е много интересно, има посещаемост. 

АДВ. Т. – Клубът организира ли някакви празненства, банкети, културни 

мероприятия? 



СВИДЕТЕЛКАТА – Да, това се случваше по-често преди пандемията, до преди две 

години, например правихме във Военния клуб такива събития. Там се представяха 

заслужилите спортисти, когато се избира спортист на годината, защото в Ц. винаги 

съществува, който е избран, представяне на книга, на юбилейната книга, представяне 

на много събития сме имали, свързани с клуба. Коледни партита, бих казала винаги се 

организират между феновете, не от самия клуб, между феновете и винаги съществува 

емблемата, която е заложена, част от подаръците, когато се разменят подаръци, 

защото сме виждали снимков материал и сме запознати. 

АДВ. Т. – Има ли достъп на трети лица извън служителите на клуба? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Това искам да кажа, не го организираме ние, това е между 

феновете и всички доброжелатели на клуба, които обичат Ц., сами организират тези 

събития. 

АДВ. Т. – Известно ли Ви е да има вина, вино, които да са с емблемата на клуба и да 

са били давани на трети лица? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, това беше на годишния юбилей на Ц., имаше серия 

производство на вина, което беше направено специално за юбилея и неговата марка, 

етикета беше с емблемата на Ц.. 

АДВ. Т. – Вие лично имате ли познати, които да не са чували за емблемата на Ц.? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Не, с хората, които общувам и приятели, няма такива, който да не 

разпознават емблемата на Ц.. 

АДВ. Т. – Имате ли познати хора, които не се интересуват от спорт, или от футбол? 

СВИДЕТЕЛКАТА - По принцип, да. Искам да кажа, че емблемата е абсолютно 

разпознаваема, тя се знае, това е известен клуб, така, че емблемата е абсолютно 

разпознаваема. 

АДВ. Т. – Ако, например видите телевизионно  излъчване, на което е написано Ц. 

или е с емблемата на клуба на Ц., ще счетете ли, че това телевизионно излъчване е с 

права на футболен клуб Ц. или може да произхожда от трето лице?  

СВИДЕТЕЛКАТА - Когато видя такова излъчване, то е свързано с правата, с нашето 

изключително право и разрешение на клуба на Ц.. 

АДВ. Т. - Нямам повече въпроси към свидетелката. 

ЮРК. К. – Казахте, че Ви е известно да се продава вода и бира  в заведението на Ц.? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да. 

ЮРК. К. – Върху самите бутилки присъства ли емблемата на Ц.? 

СВИДЕТЕЛКАТА - Единствено присъства емблемата на Ц., имали сме минерална 

вода и все още я има на волейболния клуб, не специално на футболния, но те бяха 

инициаторите за създаването на етикета. 

ЮРК. К. - Къде се продават? 

СВИДЕТЕЛКАТА - На самия стадион. 

ЮРК. К. – Горе-долу каква е продажбата на тези бири, води и само там ли се 

разпространяват, например по магазините? 

СВИДЕТЕЛКАТА - В други магазини не зная да се продават, те се разпространяват 

основно на стадиона, на лавките за бързо хранене на стадиона, а относно приходите, 

нямам право да казвам, има такива приходи, когато има мач, тогава има голяма 

посещаемост от фенове и съответно се купуват. 

ЮРК. К. – Казахте, че част от събитията се организират от фенове, споменахте само 

няколко събития, които са свързани с юбилей примерно на отбора, а други културни 

събития? 



СВИДЕТЕЛКАТА - Казах, имали сме такива събития, преди периода на пандемията 

сме имали събития, които са организирани съответно от клуба. Аз уточних, че от 

феновете се организират например коледните партита, а всичко останало, което ние 

сме правили във Военния клуб, е свързано и организирано от клуба. 

ЮРК. К. - Нямам повече въпроси към свидетелката. 

АДВ. Т. – Известно ли Ви е на стадиона на Ц. да са били планирани и организирани 

концерти? 

СВИДЕТЕЛКАТА - Преди 2015 г., аз не съм работила тогава, но съм чувала, че е 

имало такива събития, но тъй като ни предстои ремонт на стадиона, сега на този етап - 

не. 

АДВ. Т. - Да сте запозната, дали е бил планиран концерт на Графа на стадиона? 

СВИДЕТЕЛКАТА – Да, на Графа, защото аз съм фактурирала сума, която те са 

превели като авансово плащане, но поради пандемията не се състоя концерта. 

АДВ. Т. – Нямам повече въпроси към свидетелката. 

Поради изчерпване на въпросите СЪДЪТ освободи свидетелката П.. 

 

В залата се явява третия свидетел С. Д. Д. – 38 години, неосъждан, без дела и родство 

със страните по делото. 

СЪДЪТ предупреждава свидетеля за наказателната отговорност, която носи за 

лъжесвидетелстване. 

Свидетелят обеха да говори истината пред съда. 

 

АДВ. Т. – Привърженик на кой футболен клуб сте? 

СВИДЕТЕЛЯТ – На Ц. съм. 

АДВ. Т. - Може да се каже, че имате богати лични впечатления във връзка с клуба, 

историята, дейността му? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Да, имам, повече от половината ми живот е преминал на стадиона. 

АДВ. Т. - Знаете ли дали има собствен телевизионен канал или платформа, с която 

клуба излъчва собствен видео материал?   

СВИДЕТЕЛЯТ -  Да, в YouTube има канал, за който зная, че се влиза през 

официалния сайт  на клуба.  

АДВ. Т. – Знаете ли какво съдържа? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Информация, дават репортажи от контроли, от тренировки, 

събитията, свързани с клуба, идване на нови футболисти, предимно информация. 

АДВ. Т. – Дали знаете да има някакъв радиопост,  който да е достъпен за феновете? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Да, аз съм участвал, той е свързан със стари интервюта или с фенове, 

легенди, последно правихме със С. М..  

АДВ. Т. - Той къде се излъчва, къде е достъпен? 

СВИДЕТЕЛЯТ - Онлайн в YouTube и социалните мрежи. 

АДВ. Т. - Известно ли Ви е клуба да има периодични издания на вестници, списания, 

брошури? 

СВИДЕТЕЛЯТ - Има да, правят се за по-големите мачове се изготвят програми, 

където има информация за отбора, исторически справки за клуба, за Европейски 

мачове, книги се издават, свързани с исторически моменти на Ц., например голямо 

юбилейно издание с твърди корици за седемдесет годишнината на клуба, луксозно, за 

Д. П. мисля, че имаше една книга, т.е. за легенди на клуба. 

АДВ. Т. – Клубът известно ли Ви да предлага за продажби плакати, носещи емблемата 



на Ц.? 

СВИДЕТЕЛЯТ - Да има, първото нещо, което се прави, е календар, декември месец се 

прави, плакати за мачовете, известие за футболен двубой, за мачове.  

АДВ. Т. – А, някакви фотоалбуми, дали са издавани? 

СВИДЕТЕЛЯТ – Да има, фотоалбуми с легендите на клуба, с черно 
бели снимки, с цветни, беше издадена една книга с фото, 
феновете също правихме една такава заедно с клуба, правихме 
карти за игра с клубните играчи.   
АДВ. Т. - Откъде могат да се закупят неща, свързани с емблемата 
на Ц.? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Физически от магазина на Ц., който е на стадиона, 
а иначе през Интернет, има си официален онлайн магазин на Ц.. 
АДВ. Т. –Дали се продават обувки, носещи емблемата на Ц.? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Аз съм виждал спортни маратонки с емблемата на 
Ц.. 
АДВ. Т. - Ученически пособия дали има? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Да, има чанти, ученически тетрадки, химикалки, 
моливи, такива ученически пособия, ученически раници. 
АДВ. Т. – Някакво спално бельо да се предлага, да се продава? 
СВИДЕТЕЛЯТ - В Интернет съм виждал кувертюра за покриване, 
чаршаф, възглавници и горно покривало за легло пак с емблемата 
на Ц..  
АДВ. Т. – Известно ли Ви е да има бира, която да е с емблемата на 
Ц. и да се предлага?  
СВИДЕТЕЛЯТ - Има армейско пиво, мисля, че се казва.  
АДВ. Т. - Има ли музей на Ц. на стадиона? 
СВИДЕТЕЛЯТ - Има да. 
АДВ. Т. – Той какво съдържа, обобщено? 
СВИДЕТЕЛЯТ - Като всеки музей, историческите награди, купи, 
флагове, тениски, медали, грамоти, вестници, исторически 
справки. 
АДВ. Т. – Да се организират мероприятия там, освен посещения на 
самия музей?, 
СВИДЕТЕЛЯТ – Да, правят се срещи с ветерани, бивши играчи, 
състезатели от Ц., през годините са се правили юбилейни срещи, 
ако някой има рожден ден, да бъде уважен с плакет. 
АДВ. Т. - Някакви тържества или изложби да са били организирани 
от клуба? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Най-близко, това е седемдесетгодишният  
юбилей на Ц., за който се прави събитие. Едното беше във 



Военния клуб, свързано с коктейл и събиране, феновете заедно с 
клуба, аз лично, организирахме изложба, която беше на стадиона 
на Ц., с юбилейния екип на отбора в годините, след това 
направихме в зала фен изложби с факти, снимки. Всяка година се 
организира също декември месец във Военния клуб се дават 
награди за всички спортисти на Ц., годишни награди. 
АДВ. Т. – Известно ли Ви е да се провеждали концерти на стадиона 
на Ц. или да са били планирани такива? 
СВИДЕТЕЛЯТ - Имаше на А. Б., не мога да се сетя годината, 
концерт имаше на Уайтснейк, за тези два концерта се сещам. 
Пропадна концерт на Графа, може би през 2020 г., миналата 
година за лятото и при едно представяне на клуба имаше 
изпълнения на К., на Прея и не зная дали е имало концерт. 
АДВ. Т. – На трети лица, в смисъл, че не беше само за служители 
на Ц., а и трети лица можеха да присъстват. 
СВИДЕТЕЛЯТ – Разбира се, да.  
АДВ. Т. – Ви лично купувате ли си стоки, които да носят емблемата 
на Ц.? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Да, редовно си купувам. 
АДВ. Т. – Защо си купувате такъв вид стоки, защото имате някаква 
необходимост?  
СВИДЕТЕЛЯТ - Защото се свързват с Ц., целият ми живот там 
минава, искам всичко, което има клуба, аз да го притежавам. Това 
си е емоционална стойност, не само да го ползваш, просто да го 
имаш, има си емоционална характер. 
АДВ. Т. - Купувате ли се химикалка със знака на Ц., защото имате 
нужда от химикалка, или защото носи знака и защото има 
допълнителна емоционална стойност? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Купувам си, защото е на Ц., даже не зная дали ще 
я ползвам, по-скоро я колекционирам. 
АДВ. Т. - Ако видите химикалка на Ц., носеща емблемата, бихте ли 
счели, че тя произхожда от клуба или може да произхожда от трети 
лица? 
СВИДЕТЕЛЯТ – Не, свързвам я с Ц.. 
АДВ. Т. – Тоест Вие възприемате, че след като носи емблемата на 
Ц., значи произтича от клуба? 
СВИДЕТЕЛЯТ - Да. 
АДВ. Т. - Имате ли приятели, които да не са чували за Ц., или да не 
са виждали емблемата на клуба?  
СВИДЕТЕЛЯТ - Аз лично нямам, не, дори и хора, които не се 



интересуват от футбол, от спорт, не са фенове на Ц.. 
АДВ. Т. – Нямам повече въпроси към третия свидетел. 
ЮРК. К. – По време на културните събития, които изброихте, по 
какъв начин присъства марката на тези концерти, присъства ли 
въобще? 
СВИДЕТЕЛЯТ - Те са на стадиона на Ц.. Специално за Б., мисля, 
че е имало външни организатори, а тези, които бяха свързани с 
българските певци, те си бяха организирани от клуба, специално за 
концертите, ако говорим. 
ЮРК. К. – Конкретно за стоката спално бельо се зададе въпрос, 
казахте, че сте я виждали в Интернет, виждали сте само в сайта на 
Ц.?  
СВИДЕТЕЛЯТ – Да. Виждал съм снимки на фенове, които си имат 
възглавнички на Ц., с чаршафите в стаята, виждал съм в Интернет 
снимки. Виждал съм снимки на фенове, а за закупуване, може и 
през Facebook да съм виждал, не мога да гарантирам, дали е от 
клубния сайт, че се предлага от официалния онлайн магазин. 
ЮРК. К. – Нямам повече въпроси към третия свидетел. 
Предвид изчерпване на въпросите СЪДЪТ освободи свидетеля Д.. 
АДВ. Т. – Представям Експертна оценка за определяне 
индикативната пазарна стойност и индикативната ликвидационна 
стойност на активите, собственост на П.  [фирма] /в 
несъстоятелност/, моля да я приемете, като тя сочи стойността на 
марката, което считам, че е релевантно,  във връзка с нейния 
характер на марка, ползваща се с известност.  
ЮРК. К. – Моля да не се приема представеното доказателство. 
Считам, че е неотносимо към предмета на спора. Отново 
подчертавам, че предмет на доказване не е това, дали марката се 
ползва с известност, а е необходимо от представените, събраните 
доказателства да се направи извод, за кои конкретни стоки и 
услуги, за които е регистрирана марката, същата се използва и 
реално е използвана, предвид което считам, че тази експертна 
оценка не следва да се приема. 
 
СЪДЪТ по днес представената от адв. Т. Експертна оценка  
ОПРЕДЕЛИ: 
ПРИЕМА представената Експертна оценка като доказателство по 
делото, като по отношение на неговата относимост СЪДЪТ ще се 
произнесе с мотивите си в крайния съдебен акт. 
 



АДВ. Т. – Не поддържам искането си за разпит на допуснатия ни 
четвърти свидетел. Нямам други доказателствени искания, няма 
да сочим нови доказателства. 
ЮРК. К. - Нямам доказателствено искане. 
 
СЪДЪТ счете делото за изяснено от фактическа страна и  
ОПРЕДЕЛИ: 
    ДАВА ХОД ПО СЪЩЕСТВО. 
АДВ. Т. - Представям списък за разноски. Моля жалбата да бъде 
уважена, като постановеното решение на Патентно ведомство 
бъде частично отменено в обжалваната част. Считам, че Патентно 
ведомство не е съобразило част от стоките и услугите, за които са 
представени доказателства, както в производството, така и пред 
съда, като видно от тези доказателства, те обхващат цели 
категории стоки и услуги, включително такива категории, в които 
попадат конкретните специфични услуги, предмет на делото и 
регистрацията на марката на доверителя ми. На второ място, 
считам, че законодателят е предвидил специфични правни 
последици за марки, ползващи се с известност, каквато считам, че 
е марката на доверителя ми. Потребителите несъмнено биха 
свързали стоки и услуги, включително такива извън регистрацията 
на спорната марка, предмет на делото, като такива, произхождащи 
от клуба, тъй като марката е наложена и е разпознаваема 
практически на всички потребители на пазара в България. Отмяна 
на мярка поради нейно неизползване цели да гарантира липса на 
изкуствено поддържани марки на пазара, т.е. такива, които са 
предмет на несъществено използване. Считам, че в случая 
доверителят ми несъмнено е използвал марката в обем, който да 
оправдава нейното съществуване, както по отношение на всички 
конкретни стоки и услуги, за които са представени конкретни 
доказателства, също така и по отношение на стоки и услуги, за 
които разумно потребителят би счел, че също произхождат от 
процесната марка, противното би дало възможност за паразитизъм 
от страна на трети лица, които да се възползват от утвърдената 
марка на доверителя ми без да са вложили усилия за нейното 
утвърждаване.  Моля за срок за писмени бележки. 
ЮРК. К. – Моля да отхвърлите жалбата като неоснователна и да 
потвърдите решението на Председателя на Патентно ведомство 
като правилно и законосъобразно. Моля за срок за писмени 
бележки. Правя възражение за прекомерност на претендираното 



адвокатско възнаграждение. Претендирам юрисконсултско 
възнаграждение, с оглед изхода на спора. 
 
СЪДЪТ ПРЕДОСТАВЯ на страните 10-дневен срок, в който да 
депозират писмени бележки, с копие за другата страна.  
 
СЪДЪТ ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ.  
 
Протоколът изготвен в съдебно заседание, което приключи в 11.29 
ч. 
 
СЪДИЯ: 
 
СЕКРЕТАР: 
 
 
 
  
 
 


